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O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI OLIY TA’LIM, FAN VA 

INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI

JIZZAX DAVLAT PEDAGOGIKA UNIVERSITETI

“ZAMONAVIY IJTIMOIY PSIXOLOGIYA: AN’ANALAR VA ISTIQBOLLAR” MAVZUSIDAGI

I - XALQARO ILMIY-AMALIY ANJUMAN

A X B O R O T    X A T I 
Abdulla Qodiriy nomidagi Jizzax davlat pedagogika universitetida  2023-yilning  19-20-may kunlari “Zamonaviy ijtimoiy psixologiya: an’analar va istiqbollar”  mavzusidagi xalqaro ilmiy-amaliy anjuman onlayn va oflayn rejimida bo‘lib o‘tadi.
Xalqaro anjuman quyidagi yo‘nalishlar bo‘yicha o‘z ishini olib boradi:

1-sho`ba. Oilada sog‘lom psixologik muhitni yaratishda oila barqarorligini ta’minlashning ijtimoiy-psixologik masalalari.

2-sho`ba. Jamiyatda xotin-qizlar va erkaklarga nisbatan zo‘ravonlik hamda tazyiqning ijtimoiy-psixologik jihatlari.

3-sho`ba. Psixologiya sohasida ilmiy salohiyatga ega bo‘lgan kadrlar tayyorlashning integrativ mexanizmlarini takomillashtirish shart-sharoitlari.

4-sho`ba. Ijtimoiy psixologiyada shaxslararo munosabatlarning zamonaviy tendesiyalari. 

5-sho`ba. Ijtimoiy psixologiyada psixologik xizmat ko`rsatish: yutuq va muammolar.

Maqolalarga qo‘yiladigan talablar:

Anjuman materiallari elektron fayl shaklida, A-4 bichimli qog‘ozda, 14 kegel kattaligida, 1,5 intervalda, yuqoridan va pastdan 2 sm, chapdan 3 sm, o‘ngdan 1,5 sm joy qoldirib, Times New Roman shriftida rasmiylashtirilishi lozim. 

Birinchi qatorda, sahifaning o‘rtasida bosh va qalin harflar bilan maqolaning nomi, 2-qatorda muallif(lar)ning familiyasi, ismi va otasining ismi, 3-qatorda ish joyi, lavozimi, ilmiy darajasi va unvoni, muallif(lar)ning elektron pochtasi yoziladi.
Taqdim etilayotgan maqolalar hajmi 4-6 sahifadan oshmasligi kerak. Maqola faylida yo‘nalish raqami va muallif familiyasi yoziladi (Masalan: 1.Aliev). 

Tezisni rasmiylashtirish namunasi:

3-sho‘ba: Psixologiya sohasida ilmiy salohiyatga ega bo‘lgan kadrlar tayyorlashning integrativ mexanizmlarini takomillashtirish shart-sharoitlari
PSIXOLOGIYA SOHASIDA ILMIY SALOHIYATGA EGA BO‘LGAN KADRLAR TAYYORLASHNING INTEGRATIV MEXANIZMLARI
p.f.d., prof. Azimov Anvar Murodovich

Jizzax davlat pedagogika universiteti, taa@jbnuu.uz
Annotatsiya: matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn.

Kalit so‘zlar: matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn.

Matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn matn

Matn oxirida bir qator bo‘sh joy qoldirilib, foydalanilgan adabiyotlar ro‘yxati kiritiladi. Adabiyotlar ro‘yxati asosiy matndan so‘ng matndagi ketma-ketlikda ko‘rsatilishi, adabiyotlar ro‘yxatida kamida 6-8 ta adabiyot bo‘lishi, ulardan 1-2 tasi so‘nggi 5 yil davomida chop etilgan yangi ilmiy adabiyotlar bo‘lishi lozim. Manbaga  havola (ssilka)lar asosiy matn ichida [1] ko‘rinishda bo‘lishi lozim.

Maqolalar anjuman yo‘nalishlariga oid dolzarb mavzularda, muallif(lar)ning shaxsiy izlanishlari natijalari, ilmiy tahlil va tugallangan fikrlar asosida, ilmiy-amaliy tavsiyalarni o‘z ichiga qamrab olgan, ilmiy, texnik va stilistik tahrir qilingan holda taqdim etilishi lozim. Maqolaning mazmuniga va ko‘rsatilgan manbalarning to‘g‘riligiga muallif mas’uldir. Tashkiliy qo‘mita maqolalarni tanlab olish huquqiga ega. 

Konferensiyaning rasmiy tillari: o‘zbek,  rus va ingliz.
Konferensiyada ishtirok etishni xohlovchilar 4-6 sahifa hajmdagi va puxta tahrirlangan materiallarini 2023-yil 1-mayga qadar [image: image4.jpg]


https://t.me/JDPU_xalqaro_konferensiya ва  https://t.me/gulinoza_abduqodirovna telegram messenjeriga elektron ko‘rinishda  taqdim etishlari  lozim. Bitta muallifdan 3 ta dan ortiq maqola qabul qilinmaydi. 
Belgilangan talablarga javob bermaydigan va kechikib topshirilgan maqolalar to‘plamga kiritilmaydi hamda muallifga qaytarilmaydi. Shuningdek,  konferensiyaga  yuborilgan ilmiy maqolalar to‘plamining elektron nashri barcha mualliflarga yetkaziladi.   
Anjuman materiallari muallifning oldindan to‘lagan badallari hisobidan chop etiladi. Anjuman materiallari to‘plamiga kirgan barcha tezislar «Google Scholar» bazasida indeksatsiyalanadi. Mualliflar sonidan qat’iy nazar har bir maqola uchun 100 000 so‘m to‘lov qilinadi. Konferensiya materiallari to‘plamining elektron varianti bepul taqdim etiladi. To‘lovlarni CLISK, PAYME tizimlari orqali plastik kartaga o‘tkazish mumkin.

To‘lovni amalga oshirib +99891590-57-75 Gulnoza Abduqodirovna  https://t.me/gulinoza_abduqodirovna raqami bilan xabarlashishingiz so‘raladi. 

Murojaat uchun tashkiliy qo‘mita manzili: 
130100, Jizzax viloyati, Jizzax shahri Sh.Rashidov ko‘chasi 4-uy. Jizzax davlat pedagogika universiteti “Umumiy psixologiya” kafedrasi.  
MUROJAAT UCHUN TELEFONLAR:

Tel: +99891-592-68-00; +99891-590-57-75; 
Koordinatorlar: Abdurasulov Rustam Abduraimovich, Qarshiboeva Gulnoza Abduqodirovna, E-mail: gulinoza.ru@bk.ru

Anjumanga qiziqish bildirganligingiz uchun minnatdormiz!

Tashkiliy qo‘mita
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МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕЕ ОБРАЗОВАНИЕ, НАУКИ И

ИННОВАЦИИ РЕСПУБЛИКА УЗБЕКИСТАН

ДЖИЗАКСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ ПЕДАГОГИЧЕСКИЙ УНИВЕРСИТЕТ

«СОВРЕМЕННАЯ СОЦИАЛЬНАЯ ПСИХОЛОГИЯ:

ТРАДИЦИИ И ПЕРСПЕКТИВЫ»
I - МЕЖДУНАРОДНАЯ НАУЧНО-ПРАКТИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО
19-20 мая 2023 года в Джизакском государственном педагогическом университете имени Абдуллы Кадыри состоится международная научно-практическая конференция на тему «Современная социальная психология: традиции и перспективы».

Международная конференция ведет свою работу по следующим направлениям:

1-секция. Социально-психологические вопросы обеспечения стабильности семьи при создании здоровой психологической среды в семье.

2-секция. Социально-психологические аспекты насилия и угнетения женщин и мужчин в обществе.

3-секция. Условия совершенствования интегративных механизмов подготовки кадров с научным потенциалом в области психологии.

4-секция. Современные тенденции межличностных отношений в социальной психологии.

5-секция. Оказание психологических услуг в социальной психологии: достижения и проблемы.

Требования к статьям:
Материалы конференции должны быть в виде электронного файла, формате А-4, размером 14 по кегелю, через 1,5 интервала, с отступом сверху и снизу по 2 см, слева 3 см, справа 1,5 см., шрифтом Times New Roman.

В первой строке посередине страницы название статьи прописными и жирными буквами, во 2-й строке фамилия, имя и отчество автора (авторов), в 3-й строке место работы, должности, ученой степени и звания, а также пишется электронная почта автора(ов).

Объем представляемых статей не должен превышать 4-6 страниц. В файле статьи указывается номер ссылки и фамилия автора (например: 1.Алиев Р.А.).
Образец оформления тезиса:
3-секция: Условия совершенствования интегративных механизмов подготовки кадров с научным потенциалом в области психологии.
ИНТЕГРАТИВНЫЕ МЕХАНИЗМЫ ПОДГОТОВКИ НАУЧНО-КОМПЕТЕНТНЫХ КАДРОВ В ОБЛАСТИ ПСИХОЛОГИИ
д.п.н., проф. Азимов Анвар Муродович

Джизакский государственный педагогический университет, taa@jbnuu.uz
Аннотация: текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст.

Ключ слова: текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст

Текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст текст
В конце текста оставляют пробел и включают список литературы. Список литературы должен быть указан в последовательности в тексте после основного текста, список литературы должен содержать не менее 6-8 ссылок, 1-2 из которых должны быть новой научной литературой, опубликованной за последние 5 лет. Ссылки на источник должны быть в форме [1] в основном тексте.

Статьи должны быть представлены в научно-технической и стилистической редакции, с охватом научно-практических рекомендаций, основанных на результатах личного исследования автора (авторов), научного анализа и завершенных мнений, по актуальным темам, относящимся к направлениям конференция. Автор несет ответственность за содержание статьи и достоверность указанных источников. Оргкомитет оставляет за собой право отбора статей.

Официальные языки конференции: узбекский, русский и английский.
Желающим принять участие в конференции необходимо до 1 мая 2023 года предоставить свои 4-6 страничные и тщательно отредактированные материалы в электронном виде в мессенджер телеграмм по адресу [image: image8.jpg]


https://t.me/JDPU_xalqaro_konferensiya и https://t.me/gulinoza_abduqodirovna. Принимается не более 3-х статей от одного автора.

Статьи, не соответствующие указанным требованиям и представленные с опозданием, не будут включены в сборник и не будут возвращены автору. Также электронная версия сборника научных статей, присланного на конференцию, будет доставлена ​​всем авторам.

Материалы конференции будут опубликованы за счет взносов, внесенных автором заранее. Все тезисы, вошедшие в сборник материалов конференции, индексируются в базе данных Google Scholar. За каждую статью выплачивается 100 000 сумов независимо от количества авторов. Электронная версия сборника материалов конференции предоставляется бесплатно. Платежи могут быть переведены на пластиковую карту через системы CLISK, PAYME.
После оплаты обращайтесь по телефону +99891590-57-75 Гульноза Абдукодировна https://t.me/gulinoza_abduqodirovna.

Адрес оргкомитета для приема заявок:

улица Ш.Рашидова 4, город Джизак, Джизакская область, 130100. Джизакский государственный педагогический университет, кафедра «Общая психология».
КОНТАКТНЫЕ ТЕЛЕФОНЫ:

Tel: +99891-592-68-00, +99891-590-57-75

Координаторы: Абдурасулов Рустам Абдураимович, 

Каршибоева Гулноза Абдукадыровна, 
E-mail: gulinoza.ru@bk.ru
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MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND INNOVATION REPUBLIC OF UZBEKISTAN

JIZZAKH STATE PEDAGOGICAL UNIVERSITY

«MODERN SOCIAL PSYCHOLOGY: TRADITIONS AND PERSPECTIVES»

I - INTERNATIONAL SCIENTIFIC AND PRACTICAL CONFERENCE

INFORMATION MAIL
On May 19-20, 2023, the Jizzakh State Pedagogical University named after Abdulla Kadyri will host an international scientific and practical conference on the topic "Modern social psychology: traditions and prospects".

The international conference conducts its work in the following areas:

Section 1. Socio-psychological issues of ensuring family stability while creating a healthy psychological environment in the family.

Section 2. Socio-psychological aspects of violence and oppression of women and men in society.

Section 3. Conditions for improving the integrative mechanisms for training personnel with scientific potential in the field of psychology.

Section 4. Modern trends in interpersonal relations in social psychology.

Section 5. Provision of psychological services in social psychology: achievements and problems.
Article requirements:

Conference materials should be in the form of an electronic file, A-4 format, size 14 kegel, 1.5 intervals, with an indentation of 2 cm at the top and bottom, 3 cm on the left, 1.5 cm on the right, in Times New Roman.

In the first line in the middle of the page, the title of the article in capital and bold letters, in the 2nd line the surname, name and patronymic of the author (authors), in the 3rd line the place of work, position, academic degree and title, as well as the e-mail of the author (s) ).

The volume of submitted articles should not exceed 4-6 pages. The article file contains the reference number and the author's surname (for example: 1. Aliev R.A.).

Thesis template:

Section 3: Conditions for improving the integrative mechanisms for training personnel with scientific potential in the field of psychology.
INTEGRATIVE MECHANISMS FOR TRAINING SCIENTIFIC COMPETENT STAFF IN THE FIELD OF PSYCHOLOGY
d.p.s., prof. Azimov Anvar Murodovich

Jizzakh state pedagogical university, taa@jbnuu.uz
Annotation: text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text.

Key word: text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text.
Text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text text
Leave a space at the end of the text and include a list of references. The list of references should be listed in sequence in the text after the main text, the list of references should contain at least 6-8 references, 1-2 of which should be new scientific literature published in the last 5 years. References to the source should be in the form [1] in the main text.
Articles should be presented in a scientific, technical and stylistic edition, covering scientific and practical recommendations based on the results of the author's (authors') personal research, scientific analysis and completed opinions on current topics related to the conference areas. The author is responsible for the content of the article and the reliability of the indicated sources. The organizing committee reserves the right to select articles.
Official languages of the conference: uzbek, russian and english.
Those wishing to take part in the conference must submit their 4-6 page and carefully edited materials in electronic form to the telegram messenger at [image: image12.jpg]


https://t.me/JDPU_xalqaro_konferensiya and https://t.me/gulinoza_abduqodirovna before May 1, 2023. No more than 3 articles from one author are accepted.
Articles that do not meet the specified requirements and submitted late will not be included in the collection and will not be returned to the author. Also, the electronic version of the collection of scientific articles sent to the conference will be delivered to all authors.

Conference proceedings will be published at the expense of contributions made by the author in advance. All abstracts included in the collection of conference materials are indexed in the Google Scholar database. For each article, 100,000 soums are paid, regardless of the number of authors. The electronic version of the collection of conference materials is provided free of charge. Payments can be transferred to a plastic card through CLISK, PAYME systems.
After payment, please call +99891590-57-75 Gulnoza Abdukodirovna https://t.me/gulinoza_abduqodirovna.

Address of the organizing committee for receiving applications:

Sh. Rashidov street 4, Jizzakh city, Jizzakh region, 130100. Jizzakh State Pedagogical University, Department of General Psychology.
CONTACT PHONE NUMBERS:

Tel: +99891-592-68-00, +99891-590-57-75

Coordinators: Abdurasulov Rustam Abduraimovich,

Karshiboeva Gulnoza Abdukadyrovna 
E-mail: gulinoza.ru@bk.ru
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